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Obec Kluknava – Obecný úrad Kluknava, 053 51 KLUKNAVA 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––  
 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

napísaná z IX. zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa  31.1.2024  

v   K l u k n a v e 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

 

 

 

 

P r í t o m n í :   Radovan Zimmermann, starosta obce  

poslanci obecného zastupiteľstva obce Kluknava – viď prezenčná 

listina  

Ing. Vladimír Vaščák, hlavný kontrolór obce 

Mgr. Lucia Kipikašová, Iveta Böhmerová, Ing. Mária Magdová,  

Ján Richnavský, Rastislav Richnavský, zamestnanci obce 

Kluknava,  

zapisovateľka – Gabriela Cenká 

občania obce Kluknava - viď prezenčná listina  

 

 

 

PROGRAM  : 

 

1. Otvorenie  

2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva  

3. Voľba návrhovej komisie na uznesenie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

4. Kontrola plnenia uznesení z VIII. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kluknava 

konaného dňa 12.12.2023 

5. Schválenie dotácií z rozpočtu obce Kluknava na rok 2024 v súlade s VZN č. 6/2021 

6. Rozpočet obce Kluknava na roky 2024-2026, Stanovisko hlavného kontrolóra obce 

Kluknava k návrhu rozpočtu obce na rok 2024 

7. Ročná zmluva o zbere, odvoze, zneškodňovaní komunálneho odpadu a výkonu iných 

činností 6/2024 

8. Územný plán obce Kluknava – Zmeny a doplnky č.1, Všeobecne záväzné nariadenie 

č.1/2024, ktorým sa vyhlasujú záväzné časti Zmien a doplnkov č.1 Územného plánu 

obce Kluknava, Vyhodnotenie  pripomienok podaných v rámci prerokovania 

dokumentácie Územný plán obce Kluknava – Zmeny a doplnky č.1. 

9. Žiadosti o kúpu obecného majetku: Richard Saluga, Kluknava 637; Jarmila Papcunová, 

Pavel Papcun, Kluknava 117; Daniel Lovás, Kluknava 200; Bc. Ema Mihaliková, 

Kluknava 647  

10. D i s k u s i a  

11. Z á v e r   
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K bodu 1. 

------------- 

 

IX. zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Kluknava otvoril a všetkých prítomných 

privítal starosta obce Radovan Zimmermann. Informoval, že zo zasadnutia sa ospravedlnil 

poslanec Ing. Marek Balčák. Obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

 

K bodu 2. 

------------ 

Schválenie programu obecného zastupiteľstva – Radovan Zimmermann, starosta  

obce povedal, že program zasadnutia bol každému zaslaný a taktiež zverejnený.  

 

 

Uznesenie č. 120-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

 

Program obecného zastupiteľstva obce Kluknava tak, ako bol zverejnený v pozvánke na IX. 

zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Kluknava  

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

 

Starosta obce, Radovan Zimmermann navrhol zmenu programu, nakoľko v pozvánke chýba 

bod rôzne, ktorý je potrebné doplniť. O zmenu požiadal aj Ing. Jozef Magda. Žiadal program 

doplniť o bod Iniciatívne návrhy Komisie pre výstavbu a územné plánovanie pre rok 2024. 

 

Uznesenie č. 121-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

 

zmenu programu IX. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kluknava a to tak, že sa do 

programu doplní:  

 

a, doplnenie programu o bod rokovania: za bod č. 4 zverejneného programu sa dopĺňa bod: 

Iniciatívne návrhy Komisie pre výstavbu a územné plánovanie pre rok 2024, ostatné body sa 

prečíslujú 

 
b, doplnenie programu o bod rokovania: za bod č. 10 zverejneného programu sa dopĺňa bod:  

    Rôzne, ostatné body sa prečíslujú 
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PROGRAM : 

1. Otvorenie  

2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva  

3. Voľba návrhovej komisie na uznesenie, určenie overovateľov zápisnice 

a zapisovateľky 

4. Kontrola plnenia uznesení z VIII. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kluknava 

konaného dňa 12.12.2023 

5. Iniciatívne návrhy Komisie pre výstavbu a územné plánovanie pre rok 2024 

6. Schválenie dotácií z rozpočtu obce Kluknava na rok 2024 v súlade s VZN č. 6/2021 

7. Rozpočet obce Kluknava na roky 2024-2026, Stanovisko hlavného kontrolóra obce 

Kluknava k návrhu rozpočtu obce na rok 2024 

8. Ročná zmluva o zbere, odvoze, zneškodňovaní komunálneho odpadu a výkonu iných 

činností 6/2024 

9. Územný plán obce Kluknava – Zmeny a doplnky č.1, Všeobecne záväzné nariadenie 

č.1/2024, ktorým sa vyhlasujú záväzné časti Zmien a doplnkov č.1 Územného plánu 

obce Kluknava, Vyhodnotenie  pripomienok podaných v rámci prerokovania 

dokumentácie Územný plán obce Kluknava – Zmeny a doplnky č.1. 

10. Žiadosti o kúpu obecného majetku: Richard Saluga, Kluknava 637; Jarmila 

Papcunová, Pavel Papcun, Kluknava 117; Daniel Lovás, Kluknava 200; Bc. Ema 

Mihaliková, Kluknava 647  

11. R ô z n e 

12. D i s k u s i a  

13. Z á v e r   

 

Hlasovanie : 

Za : Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  Jozef Magda, Slavomír Kurilla,  

         Miroslav Brutovský 

Proti : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

Ing. Štefan Kováč navrhol, aby sa z programu vypustil bod č. 6., komisia finančná 

predložila nejaké návrhy. Prerokovať ich a tento  bod preložiť na ďalšie za zasadnutie.  

Hlasovanie za návrh Ing. Štefana Kováča. 

 

 

 

Hlasovanie : 

Za : Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč Ing. Jozef Magda 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár,, Milan Lisý,  Slavomír Kurilla,  

                                       Miroslav Brutovský 

Nehlasoval : 0 

 

 

 

K bodu 3. 

------------ 

Do návrhovej komisie na uznesenie boli navrhnutí poslanci Bc. Eva Ondášová, Ivan 

Zahuranec a Milan Lisý. Návrhová komisia bola jednohlasne schválená. 
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Uznesenie č. 122-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, volí 

 

návrhovú komisiu v zložení: Ivan Zahuranec, Milan Lisý, Bc. Eva Ondášová 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

 

 

Za  overovateľov zápisnice boli navrhnutí poslanci Miroslav Brutovský a Benjamín Kožár. 

 

Uznesenie č. 123-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A,    s c h v a ľ u j e  

Za overovateľov zápisnice poslancov Miroslava Brutovského a Benjamína Kožára 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Milan Lisý, Slavomír Kurilla,  

        Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : Ing. Štefan Kováč, Ing.  Jozef Magda  

Nehlasoval : 0 

 

- za zapisovateľku z IX. zasadnutia obecného zastupiteľstva bola navrhnutá a schválená 

Gabriela Cenká 

 

K bodu 4. 

------------ 

Kontrola plnenia uznesení z VIII. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kluknava 

konaného dňa 12.12.2023 – starosta obce povedal, že kontrola bola zaslaná v materiáloch. 

Neboli k nej pripomienky.  

 

 

Uznesenie č. 124-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A,    b e r i e   n a   v e d o m i e  

kontrolu plnenia uznesení z VIII. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kluknava konaného 

dňa 12.12.2023 
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K bodu 5. 

------------ 

 

Iniciatívne návrhy Komisie pre výstavbu a územné plánovanie pre rok 2024 - 

o návrhoch  hovoril Ing. Jozef Magda, predseda komisie. Hovoril o vodovode a kanalizácii. Je 

potrebné vypracovanie potrebných materiálov - projektov. Či je ešte možné zapracovať to do 

rozpočtu obce. Starosta obce poznamenal, že vodovod je zapracovaný. Treba povedať ako ho 

vykryjeme v rozpočte. Kontrolór obce Ing. Vladimír Vaščák  poznamenal, že rozpočet obce je 

potrebné schváliť, aby obec nebola v provizóriu. Rozpočet sa dá zmeniť aj viac krát počas roka. 

Iveta Böhmerová, prac. obce povedala, že nevie sa k tomu vyjadriť nakoľko sa nevie o aké 

sumy ide. Mali by sme vedieť odkiaľ sa finančné prostriedky zoberú, alebo ako ich presunúť 

medzi položkami. Ing. Magda povedal, že toto sa prerokovalo  na zasadnutí komisie ešte 

v decembri. Poslanci to obdržali. Toto sú aktivity na 4-5 rokov. Požiadal, aby sa dalo do 

uznesenia- vodovod, kanalizácia, sociálne zariadenia v obecných budovách, možnosť využitia 

vodného zdroja v Banskej, 4. etapa vodovodu – rozšírenie verejného vodovodu, výstavbu 

kanalizácie  dať v súbehu s verejným vodovodom. Starosta obce,  Radovan Zimmermann 

poznamenal, že obec bola nútená vziať úver, v súčasnej dobe je nedostatok financií. Obec nemá 

na mzdy. Je to teraz ťažké. Sú veci, ktoré treba riešiť hneď – zateká nám do lekárne,  vo veľmi 

zlom stave je cesta k Poľnohospodárskemu družstvu, chodia tam na Green Point, riešime 

Základnú školu. Nehovorí, že sa to neurobí. Ďalej je v rozpočte naplánovaný aj projekt 

rozšírenia cintorína.  

 

Uznesenie č. 125-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

realizáciu rekonštrukcie sociálnych zariadení na poschodí kultúrneho domu a sociálnych 

zariadení  v budove obce č. 599  v Štefanskej Hute z vlastných rozpočtových prostriedkov 

v roku 2024 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

 

Uznesenie č. 126-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

zabezpečenie odborného posúdenia vodného zdroja v lokalite Banská na účely zásobovania 

pitnou vodou v miestnej časti Štefanská huta z hľadiska jeho výdatnosti a fyzikálno-

chemických vlastností 

 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 
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Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

 

Uznesenie č. 127-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

zadanie projekčných prác pre 4. etapu rozšírenia verejného vodovodu v obci Kluknava a to 

v úseku  od ukončenia tretej etapy, teda od č.d. 372 až po č.d. 509. Financovanie projekčných 

prác vyčleniť z rozpočtových zdrojov obce v roku 2024 alebo schváleného úveru 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla,  

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : Miroslav Brutovský 

Nehlasoval : 0 

 

Uznesenie č. 128-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

aby sa obec Kluknava prostredníctvom úplnej žiadosti uchádzala o finančné prostriedky na 

oprávnené aktivity v rámci Operačného programu Slovensko v rámci vyhlásenej výzvy PSK-

MZP-002-2023-DV-KF zameranej na výstavbu stokovej siete, čistiarní odpadových vôd, 

decentralizovaných  systémov nakladania s komunálnymi vodami a vodovodov. Financovanie 

projektových prác vyčleniť z rozpočtových zdrojov obce v roku 2024 alebo schváleného úveru.  

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

 

K bodu 6. 

------------ 

 

Schválenie dotácií z rozpočtu obce Kluknava na rok 2024 v súlade s VZN č. 6/2021 – 

Radovan Zimmermann, starosta obce informoval, že uvedené žiadosti boli prerokované aj 

v komisii finančnej. 19. januára sme obdržali ešte jednu žiadosť od n.o. Deduško. Vieme aká je 

tam situácia. Pre obec sú dlžníkmi. Nevyužili ani splátkový kalendár.  Ing. Štefan Kováč 

povedal, že finančná komisia nemá pripomienky k dotáciám. Čo sa týka TJ, chcú aby sa raz pol 

ročne predložil prehľad o rozpočte. Poznamenal, že sú aj výzvy pre telovýchovné jednoty na 

získanie finančných prostriedkov. Ján Richnavský  povedal, že toto sa robí vždy. Čo sa týka 

výzvy podali žiadosť. Ako to dopadne nevedia. Záleží to od stanoviska futbalového zväzu.    
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Uznesenie č. 129-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

 

poskytnutie dotácie z rozpočtu obce v roku 2024 v zmysle VZN č. 6/2021 o podmienkach  

poskytovania dotácii pre:  

 

Slovenský zväz zdravotne postihnutých ZO Kluknava - 3 000,- € 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

 

 

Uznesenie č. 130-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

 

poskytnutie dotácie z rozpočtu obce v roku 2024 v zmysle VZN č. 6/2021 o podmienkach  

poskytovania dotácii pre:  

 

Klub Slovenských turistov Kluknava - 1 500,- € 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

 

 

Uznesenie č. 131-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

 

poskytnutie dotácie z rozpočtu obce v roku 2024 v zmysle VZN č. 6/2021 o podmienkach  

poskytovania dotácii pre:  

 

Rímskokatolícka cirkev - 5.000,- € 

 

Hlasovanie : 
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Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

 

 

Uznesenie č. 132-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

 

poskytnutie dotácie z rozpočtu obce v roku 2024 v zmysle VZN č. 6/2021 o podmienkach  

poskytovania dotácii pre:  

 

Poľovnícka spoločnosť vlastníkov lesa a pôdy Kluknava -  3 000,- € 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

 

 

Uznesenie č. 133-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

 

poskytnutie dotácie z rozpočtu obce v roku 2024 v zmysle VZN č. 6/2021 o podmienkach  

poskytovania dotácii pre:  

 

Telovýchovná jednota FC Kluknava - 28.000,- € 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : Benjamín Kožár 

Nehlasoval : 0 

 

 

 

Uznesenie č. 134-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 
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poskytnutie dotácie z rozpočtu obce v roku 2024 v zmysle VZN č. 6/2021 o podmienkach  

poskytovania dotácii pre:  

 

FSk Kluknavčanka - 2.000,-€ 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

 

 

Uznesenie č. 135-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

 

poskytnutie dotácie z rozpočtu obce v roku 2024 v zmysle VZN č. 6/2021 o podmienkach  

poskytovania dotácii pre:  

 

Únia žien Slovenska - 1.500,- € 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

 

 

Uznesenie č. 136-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

 

poskytnutie dotácie z rozpočtu obce v roku 2024 v zmysle VZN č. 6/2021 o podmienkach  

poskytovania dotácii pre:  

 

SRRZ - RZ pri ZŠ Kluknava - 1 000,- € 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 
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K bodu 7. 

------------ 

Rozpočet obce Kluknava na roky 2024-2026, Stanovisko hlavného kontrolóra obce 

Kluknava k návrhu rozpočtu obce na rok 2024 – bližšie informácie k rozpočtu podala  p. Iveta 

Böhmerová,, ekonómka OcÚ. Výnos dane z príjmov – prevzaté z východiskových dokumentov 

zverejnených Ministerstvom  vnútra SR  

 

 

Uznesenie č. 137.-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

 

rozpočet obce Kluknava na rok 2024 bez programovej štruktúry na úrovni hlavných kategórií  

ekonomickej klasifikácie v členení podľa funkčnej klasifikácie 

 

b / berie na vedomie 

 

I . viacročný rozpočet bez programovej štruktúry na roky 2025-2026 

II . stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce bez programovej štruktúry na rok 

2024 a viacročnému rozpočtu na roky 2025-2026 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

K bodu 8. 

------------ 

Ročná zmluva o zbere, odvoze, zneškodňovaní komunálneho odpadu a výkonu iných 

činností 6/2024 – starosta obce Radovan Zimmermann vysvetlil, že zmluvu sme obdržali 

neskoro. Január ešte išiel po starom, ale od 1.2.2024 sú zmeny.  V niektorých bodoch zmluvy 

je značné navýšenie.  Bude to pre nás problém. My sme navýšili odpad len o 2 €. Vtedy sme 

nevedeli aké budú ceny.  

 

 

Uznesenie č. 138-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

 

Ročnú zmluvu o zbere, odvoze, zneškodňovaní komunálneho odpadu a výkone iných činností 

č. 6/2024 s platnosťou od 01.02.2024 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 
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Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

K bodu 9. 

------------ 

 

Územný plán obce Kluknava – Zmeny a doplnky č.1, Všeobecne záväzné nariadenie 

č.1/2024, ktorým sa vyhlasujú záväzné časti Zmien a doplnkov č.1 Územného plánu obce 

Kluknava, Vyhodnotenie  pripomienok podaných v rámci prerokovania dokumentácie Územný 

plán obce Kluknava – Zmeny a doplnky č.1. -  Ing. Mária Magdová, stavebný úrad – 

informovala, že územný plán je schválený všetkým kompetentnými orgánmi, je to urobené tak 

ako to má byť. Ing. Jozef Magda sa pýtal či už máme aj čistopis a aby sa to zverejnilo na stránke 

obce.  Ing. Magdová odpovedala, že áno. Zverejnené to bude.  

 

 

Uznesenie č.139-30/1-2024 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní programu 

 

A, berie na vedomie 

stanovisko Okresného úradu Košice, odbor výstavby a bytovej politiky č.OU-KE-OVBP1-

2023/053298-002 zo dňa 11.12.2023 k preskúmaniu dokumentácie Územný plán obce 

Kluknava – Zmeny a doplnky č.1 podľa §25 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní 

a stavebnom poriadku /stavebný zákon/ v znení neskorších predpisov.  

 

B, súhlasí 

s vyhodnotením  pripomienok podaných v rámci prerokovania dokumentácie Územný plán 

obce Kluknava – Zmeny a doplnky č.1. 

 

C, schvaľuje 

podľa  §26 ods. 3, §27, odst.3 a §31 ods.1 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní 

a stavebnom poriadku /stavebný zákon/ v znení neskorších predpisov a vo väzbe na §11, odst.4, 

písm. c) a §6, odst.1 zákona č. 369/1990 Zb.  o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov: 

1. Územný plán obce Kluknava – Zmeny a doplnky č.1.  

2. Všeobecne záväzné nariadenie obce č. 1/2024, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Zmien 

a doplnkov č.1 Územného plánu obce Kluknava.  

 

D, žiada 

starostu obce prostredníctvom odborne spôsobilej osoby pre obstaranie Územného plánu obce 

Kluknava – Zmeny a doplnky č.1 

1. Zabezpečiť v súlade s § 6, odst.8 zákona č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov 

vyhlásenie Všeobecne záväzného nariadenia obce č. 1/2024 k  záväzným častiam Zmien 

a doplnkov č.1 ÚPN-O Kluknava.   

2. Označiť dokumentáciu schváleného Územného plánu obce Kluknava -  Zmeny a doplnky 

č.1 schvaľovacou doložkou v súlade s § 28, odst.1 stavebného zákona. 

3. Zabezpečiť v zmysle § 28, odst.5 stavebného zákona vyhotovenie registračného listu 

a doručiť ho Úradu pre územné plánovanie a výstavbu SR s kópiou uznesenia o schválení.  

4. Zabezpečiť v súlade s § 28 stavebného zákona uloženie dokumentácie Územný plán obce 

Kluknava – Zmeny a doplnky č.1 na Obecnom úrade v Kluknave, na príslušnom stavebnom 

úrade obce a na Okresnom úrade Košice, odbor výstavby a bytovej politiky. 
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5. Zverejniť v súlade s § 27, odst.4, písm. a), b) stavebného zákona záväznú časť Zmien 

a doplnkov č.1 Územného plánu obce Kluknava vyvesením na úradnej tabuli a doručením 

dotknutým orgánom štátnej správy. 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

 

K bodu 10. 

-------------- 

 

Žiadosti o kúpu obecného majetku: Richard Saluga, Kluknava 637; Jarmila Papcunová, 

Pavel Papcun, Kluknava 117; Daniel Lovás, Kluknava 200; Bc. Ema Mihaliková, Kluknava 

647 – k uvedený žiadostiam sa vyjadril Ing. Jozef Magda, predseda komisie pre výstavbu 

a územné plánovanie.  

Žiadosť p. Richarda Salugu, Kluknava 637 – komisia doporučuje schváliť zámer 

odpredaja pozemku č. 1427/123 ako prípad osobitného zreteľa, ale len časti pozemku, ktorý je 

priľahlý k pozemku parc. č. 1427/51 a k stavbe č. 639.  Čo sa týka ostatnej časti odpredaja 

žiadaného pozemku komisia nesúhlasí s odpredajom pozemku.  

 

Uznesenie č. 140-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

 

zámer odpredaja časti pozemku vo vlastníctve Obce Kluknava, zapísaného na LV č. 1 v 

katastrálnom území Kluknava, obec: Kluknava, okres: Gelnica, nachádzajúceho sa na parcele 

reg. „C“ KN č. 1427/123, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie v zmysle žiadosti 

žiadateľa Richarda Salugu, Kluknava 637, 053 51 Kluknava, doručenej dňa 28.12.2023, 

postupom podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, teda postupom ako prípad hodný osobitného zreteľa za cenu 3,32 €/m2 , ale len v 

rozsahu skutočne užívanej časti.  

 

Osobitný zreteľ spočíva v tom, že uvedený pozemok je priľahlý k pozemku 1427/51 a k stavbe 

s. č. 639 vo výlučnom vlastníctve žiadateľa a odpredajom sa prispeje k jeho účelnejšiemu 

využitiu. Geometrický plán na odčlenenie časti parcely „C“ KN, parc. č. 1427/123 žiadateľ 

zabezpečí na vlastné náklady a k zameraniu geodetom bude prizvaný aj zástupca obce za 

stavebný úrad. Schválenie prevodu vlastníctva podlieha prerokovaniu v obecnom zastupiteľstve 

po doložení požadovaných podkladov – geometrického plánu a zverejnení zámeru v zmysle 

zákona o majetku obcí. 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 
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Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

 

Uznesenie č. 141-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, neschvaľuje 

 

zámer odpredaja časti pozemku vo vlastníctve Obce Kluknava, zapísaného na LV č. 1 v 

katastrálnom území Kluknava, obec: Kluknava, okres: Gelnica, nachádzajúceho sa na parcele 

reg. „C“ KN č. 1427/127, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie v zmysle žiadosti 

žiadateľa Richarda Salugu, Kluknava 637, 053 51 Kluknava, doručenej dňa 28.12.2023. 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

 Ing. Jozef Magda informoval obecné zastupiteľstvo, že komisia pre výstavbu pri 

miestnom riešení žiadostí zistila, že na obecných pozemkoch sú umiestnené plechové stavby 

a skládky rôznych materiálov. Bolo by potrebné cestou stavebného úradu a právneho zástupcu 

obce vyzvať  vlastníkov týchto stavieb a materiálov na zjednanie nápravy.  

 

Uznesenie č. 142-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, žiada  

 

starostu obce, aby cestou stavebného úradu identifikoval vlastníkov stavieb a materiálov na 

obecných pozemkoch a prostredníctvom právneho zástupcu obce ich vyzval na vypratanie 

pozemkov resp. na majetkoprávne vysporiadanie alebo prenájom pozemku, pokiaľ o to vlastníci 

požiadajú a obecné zastupiteľstvo spôsob usporiadania nezákonného stavu schváli. 

 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda,  

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Nehlasoval : 0 

 

 

 

 Žiadosť Bc. Emy Mihálikovej, Kluknava 647 – komisia doporučuje zámer odpredaja 

žiadaného pozemku s tým, že sa nezúžia prístupové cesty vrátane smerových oblúkov  
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Uznesenie č. 143-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

schvaľuje  

 

zámer odpredaja časti pozemku vo vlastníctve Obce Kluknava, zapísaného na LV č. 1 v 

katastrálnom území Kluknava, obec: Kluknava, okres: Gelnica, nachádzajúceho sa na parcele 

reg. „C“ KN č. 1427/78, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie pre žiadateľku Bc. Ema 

Mihaliková, Kluknava 647, 053 51Kluknava, postupom podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, teda postupom ako prípad hodný 

osobitného zreteľa za cenu za cenu 3,32 €/m2 , ale len v rozsahu ktorý nezúži prístupové cesty 

vrátane smerových oblúkov. Osobitný zreteľ spočíva v tom, že uvedený pozemok je priľahlý k 

pozemku 1427/26 vo výlučnom vlastníctve žiadateľky a odpredajom sa prispeje k jeho 

účelnejšiemu využitiu. Geometrický plán na odčlenenie časti parcely „C“ KN, parc. č. 1427/78 

žiadateľka zabezpečí na vlastné náklady a k zameraniu geodetom bude prizvaný aj zástupca 

obce za stavebný úrad. Schválenie prevodu vlastníctva podlieha prerokovaniu v obecnom 

zastupiteľstve po doložení požadovaných podkladov – geometrického plánu a zverejnení 

zámeru v zmysle zákona o majetku obcí. 

 

 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

 

 

Žiadosť Pavla Papcuna a Jarmily Papcunovej rod. Vyšňovskej, Kluknava 117 – jedná 

sa o pozemok za ich rodinným domom. Pozemok užívajú a majú na ňom postavené drobné 

stavby. Komisia doporučuje schváliť zámer odpredaja pozemku. 

 

 

 

Uznesenie č.144-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

schvaľuje  

 

zámer odpredaja pozemku vo vlastníctve Obce Kluknava, zapísaného na LV č. 1 v katastrálnom 

území Kluknava, obec: Kluknava, okres: Gelnica, nachádzajúceho sa na parcele reg. „C“ KN 

č. 204/59, druh pozemku: ostatná plocha pre žiadateľov Pavel Papcun a manželka Jarmila 

Papcunová r. Vyšňovská, Kluknava 117, 053 51 Kluknava, postupom podľa § 9a ods. 15 písm. 

f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, teda postupom ako 

prípad hodný osobitného zreteľa za cenu 3,32 €/m2 . Osobitný zreteľ spočíva v tom, že uvedený 

pozemok je priľahlý k pozemku 204/19 a k stavbe s. č. 117 v bezpodielovom spoluvlastníctve 

žiadateľov, je zastavaný drobnými stavbami žiadateľov. Schválenie prevodu vlastníctva 
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podlieha prerokovaniu v obecnom zastupiteľstve po zverejnení zámeru v zmysle zákona o 

majetku obcí. 

 

  

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Ing. Štefan Kováč, Milan Lisý, Ing.  

        Jozef Magda, Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0 

 

 

 

Žiadosť p. Daniela Lovása, Kluknava 200 – Ing. Jozef Magda informoval, že sa ide 

o nehnuteľnosť,  o ktorú mala záujem obec ale nebolo to doriešené. Dom je vo vlastníctve obce,  

ale pozemok je na podiely, sú tam iní vlastníci. Žiadateľ p. Daniel Lovás  vysvetľoval, že on 

prvý mal záujem o kúpu toho pozemku za účelom výstavby rodinného domu. Žiadal obecné 

zastupiteľstvo  o pomoc. V obci už nie sú pozemky na výstavbu. Ing. Magda poznamenal, že 

ak by obec chcela túto nehnuteľnosť využiť musela by odkúpiť podiel p. Lovása a bez toho 

sa tam nedá nič robiť. Daniel Lovás povedal, že on nechce svoj podiel predať. Ing. Magda 

povedal, že musíme sa len dohodnúť. Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo súhlasilo s tým, 

aby sa vypracoval znalecký posudok k odpredaju žiadanej nehnuteľnosti. 

   

 

 

Uznesenie č.145-30/1-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

žiada  

starostu obce Radovana Zimmermanna o zabezpečenie vypracovania znaleckého posudku 

k predaju nehnuteľnosti stavby s.č. 204 s príslušenstvom a pozemku na parcele E č 223/1 

 

 

 

Hlasovanie : 

Za : Ivan Zahuranec, Benjamín Kožár, Bc. Eva Ondášová, Milan Lisý, Ing. Jozef Magda,  

        Slavomír Kurilla, Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : Ing. Štefan Kováč, 

Nehlasoval : 0 

 

 

 

K bodu 11. 

-------------- 

 

R ô z n e : 

 

Starosta obce, Radovan Zimmermann v bode rôznom informoval poslancov o akciách : 
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- v spolupráci s Klubom slovenských turistov, p. Šmidom sa pripravuje  výstup od múzea 

obuvi  na Green Point, presný termín bude oznámený 

- Plánované stretnutie s pracovníkmi regionálneho centra MIRRI Košice, ktoré sa 

uskutoční na jeho podnet  priamo v obci Kluknava. Pôjde o osobitú podporu najmenej 

rozvinutých okresov.  

- Uskutoční sa pracovná vizitácia v europarlamente v Bruseli. Pozvánkou bola poctená 

aj naša obec. Pani europoslankyňa Miriam Lexmann  pozvala starostu obce aj 

zástupcu starostu obce. Za jej pozvanie ďakujeme a tešíme sa na propagáciu našej obci 

v Európe.  

- informácia, že sa nám črtá spolupráca s talianskym mestom Montecosaro 

- múzeum obuvi – pracuje sa na rozšírení exponátov do múzea 

- komisia kultúrna a školská – Bc. Eva Ondášová sa vzdala funkcie predsedníčky komisie 

- v tomto roku  je 720 výročie prvej písomnej zmienky, z uvedeného dôvodu uvažujeme 

nad programom, vystúpenie súborov, požiadal p. Medvecovú, v spolupráci s p. 

Ambrušovou zapojiť do toho aj múzeum, v spolupráci s p. Mikušovou pozvať skupiny 

historického šermu. Dátum podujatia sa kreoval postupne a po dlhom zvažovaní sa určil 

na 17.8.2024. Na programe samozrejme pracujeme a pomoc uvítame. Čo sa týka p. 

Mikušovej, vieme že je dlžníčkou na daniach. Ponúkla obci odkúpenie pozemkov 

v prospech obce. 

- Bc. Eva Ondášová sa pýtala, prečo sa niektoré veci v múzeu pomenili. Starosta obce 

odpovedal, že iba v poslednej miestnosti sa umiestnilo to, čo ľudia v minulosti po 

výzve obecného úradu priniesli. Ide o kolovrátky, mažiare, kolísky a podobne, 

samozrejme po dohode s pani doktorkou Ambrušovou. Ďalej pracujeme na rozšírení 

o obuv horskej služby TANAP.  Bc. Ondášová sa pýtala či obec nemôže fungovať na 

stránke facebooku. Malo by sa popracovať na obecnej stránke. Starosta uviedol, že 

webová stránka obce je denne aktualizovaná, technický prevádzkovateľ sa nemenil 

zostala firma Galileo. Na dotaz, že je  pridávaných málo fotografií, uviedol, že práve 

v roku 2023 stránka zaznamenala najvyšší prírastok fotodokumentácie. Ohľadom FB 

stránky obce, momentálne nevieme na dennej báze obhospodarovať k web stránke aj 

FB a IG. Poprosil o spoluprácu poslancov.  

- Starosta obce informoval, že obec spracovala bedeker. Bude aj v angličtine. Zverejní sa 

to.  

- Benjamín Kožár  poukázal na to, že v Kluknave chýbajú reštauračné služby. Veľa ľudí 

chodí  na Green Point, nemajú kde ísť ani na čaj. Starosta obce poznamenal, že vieme 

o tom probléme. Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo súhlasilo s tým, že bude 

stretnutie s p. Hvizdošovou, ktorá prevádzkuje reštauráciu Poľovník. Je potrebné 

skvalitniť aj stravu, ktorá sa podáva žiakom. Možnosti sú. 

   

 

 

K bodu 12. 

-------------- 

 

 

 Do diskusie sa neprihlásil nikto z poslancov. Všetky pripomienky sa prerokovali 

v bode rôznom.  

 

 

 

 



17 

 

K bodu 13. 

-------------- 

 

 

 V závere Radovan Zimmermann, starosta obce poďakoval prítomným za účasť a IX. 

zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Kluknava ukončil.  

 

 

 

Zápisnicu spracovala: G. Cenká 

 

 

 

Overovatelia :  

 

Miroslav Brutovský 

        Radovan Zimmermann 

Benjamín Kožár                                                                           starosta obce 

 

 


